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2012Z18596 

Vragen van de leden Verhoeven (D66) en Ulenbelt (SP) aan de ministers van 
Sociale Zaken en Werkgelegenheid en van Economische Zaken, Landbouw en 
Innovatie over aanstaande facturen van de product- en bedrijfschappen 
(ingezonden 1 november 2012). 

Vraag 1
Heeft u kennis genomen van het feit dat publiekrechtelijke bedrijfsorganisa-
ties (PBO’s) als het Hoofdbedrijfschap Detailhandel (HBD) al berichten aan het 
versturen zijn aan de heffingsplichtigen over de zogenaamde heffingsverorde-
ning 2013? 

Vraag 2
Wanneer vindt de in het regeerakkoord aangekondigde opheffing van de 
productschappen plaats? Is het redelijk dat de schappen in ieder geval afzien 
van heffingen in 2013 als er reserves zijn? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Bent u het ermee eens dat ondernemers en bedrijven recht hebben op meer 
duidelijkheid over hun verplichte bijdrage aan de schappen en dat het 
regeerakkoord deze duidelijkheid niet biedt? 

Vraag 4
Wanneer zal de laatste keer zijn dat de PBO’s hun jaarlijkse factuur sturen? 
Welk jaar zal voor het laatst geïnd worden?
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